
 

HÄMEENKYRÖN NUORISOVALTUUSTO 

Yleiskokous                                                                   

9.4.2024 

                    

Aika                   9.4.2024 klo 17:00                                      

Paikka               Monitoimitalo Silta, taukotila 

  

 Läsnä: 

(x) Ahola Jonne 
(x) Filatov Anabel 
() Hätönen Katariina 
() Jatala Vilma 
(x) Kyröjoki Essi saapui 17.39 
() Mäensivu Leevi 
(x) Mäensivu Saana, sihteeri 
() Nieminen Pate 
(x) Paavola Viljo, pj 
() Paitula Olavi 
(x) Palojoki Anita 
(x) Routakangas Inna-Maria 
(x) Salonen Joonas 
(x) Vehmasto Elenna 
(x) Välimäki Lahja 
(x) Kaisa Honkala, nuorisokoordinaattori 
(x) Tuija Soukko, nuoriso-ohjaaja 

  

1. Kokouksen avaus 

  Puheenjohtaja Viljo Paavola avasi kokouksen ajassa 17:13. 

 

 2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

  Todettiin kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.   

 



 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

  Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi tehdyin muutoksin. 

 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

  Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Jonne Ahola ja Inna Routakangas 

 

5. Ajankohtaiset asiat 

5.1 Puheenjohtajan ilmoitusasiat 

ei tiedotettavaa 

5.2 Nuoriso-ohjaajan katsaus 

Nuorisopalveluiden liikkuvan nuorisotyön auto Klaara saadaan vuokrattuna 

toukokuun alusta syyskuun loppuun. Auto on 8+1 paikkainen, joten sisään 

mahtuu myös istuskelemaan. Puhuttiin myös aktiivipäivistä, jonne nuvalaisia 

lähdössä seitsemän. 

5.3 Tellonym-viestit ja muu palaute 

Ei palautetta tai viestejä. 

 

6. Edustustehtävät 

 6.1 Kunnanvaltuusto 

Ei mainittavaa 

6.2 Sivistyslautakunta 

edustaja ei paikalla 

6.3 Elinympäristölautakunta 

Hämeenkyrö-talo etenee. Lämmitys suunnitellaan hoidettavan 

kaukolämmöllä ja lisäksi aurinkopaneelit asennetaan katolle. Hämeenkyrössä 

katuvalot vaihdetaan ledeiksi. Uusi kaavasuunnittelija on aloittanut. Monitoimitilan 

Sillan pihaa parannetaan tulevana kesänä.  



 

 

6.4 Alueellinen nuorisovaltuusto 

Kokouksessa ei tapahtunut mitään erikoista. Käsiteltiin pirkanmaan köyhyyttä  

         6.5 hyvinvointi jaosto  

kokous huomenna 

 

7. ta25  

Hämeenkyrön talous- ja hallintojohtaja Tiina Paloranta kertoi 

talousarvioprosessista seuraavalle vuodelle ja kuntastrategian pääkohdista. 

Nuorisovaltuustolta pyydettiin kannanottoa ta25 painopistealueisiin kuntastrategia 

huomioon ottaen. Keskusteltiin asiasta ja esiin nousi mm. monitoimihallin 

rakentaminen, houkutteleva ja viihtyisä kuntaympäristö, monipuolinen 

yrityselämää, hyvä työllisyys, osallisuus ja julkisen liikenteen kehittäminen. 

Keskustelun jälkeen sovittiin, että tehdään kannanotto seuraavassa kokouksessa. 

 

8. hyvä tyyppi stipendi osaran opiskelijoille 

Nuorisovaltuusto jakaa jo perinteeksi muodostuneen Hyvä tyyppi-stipendin yhdelle 

lukion päättävälle, yhdelle ysiluokan päättävälle ja yhdelle ammattikoulun 

päättävälle henkilölle. Stipendin saajan oppilaat äänestävät itse ja kriteerinä on 

olla iloinen, auttavainen ja kaikin puolin hyvä tyyppi. Jokainen stipendi onV 

viisikymmentä euroa. Ehdotetaan, että hyvä tyyppi-stipendi jaetaan myös Osaran 

yksikölle erikseen. Eli ammattikoulun päättävistä saisi yksi Iisakin toimipisteeltä ja 

yksi Osaran toimipisteeltä. Keskustelun jälkeen päätettiin ehdotuksen mukaisesti.  

 

9. nuorisofoorumi 4.5. 

Kevään nuorisofoorumi järjestetään Valkeakoskella la 4.5. Muuta tietoa 

tapahtumasta ei ole vielä tullut. Keskustelun jälkeen päätettiin, että halukkaat 

voivat osallistua omakustanteisesti tapahtumaan. Alnun jäsenet selvittävät 

mahdollisuutta osallistua alnun edustajina. 

10. tiimien nimeäminen 

Aletaan suunnitella kesätapahtumaa, huipputapaamista ja urheilutapahtumaa. 

Näitä varten jakaudutaan tiimeihin, jotta suunnittelu on tehokkaampaa. 



 

Kesätapahtumaan on 700 euron budjetti ja tiimissä ovat: Olavi, Pate, Saana, Lahja 

ja Joonas 

Urheilutapahtuman budjetti on 200 euroa ja tiimissä ovat: Essi, Anabel, Anita, 

Elenna ja Jonne 

Huippukokouksen budjetti on 200-300 euroa ja tiimissä ovat: Vilho, Leevi, Katariina 

Inna ja Vilma. 

 

11. lisäkokous 

Todettiin, että tiimien suunnitelmat täytyy saada kiireesti liikkeelle, ta25-

kannanotto täytyy tehdä kuluvan kuun loppuun mennessä ja Hyvä tyyppi-stipendien 

äänestys on saatava käyntiin heti toukokuun alusta, joten pidetään lisäkokous 16.4. 

klo 17:00. 

 

12. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulevia asioita 

 

13. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen 

Lisäkokous 16.4. klo 17:00 Monitoimitalo Silta, taukotila. 

 

14. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18:23 

 

 

 

 

 

 



 

 

Allekirjoitukset 

  

  

________________________________    ______________________________ 

Puheenjohtaja                                            Sihteeri 

  

  

________________________________    ______________________________ 

Pöytäkirjantarkastaja                    Pöytäkirjantarkastaja 

  

  

 


